
Advances in Geosciences, Vol.6, No.1, 1-54 
地球科学前沿, 6 卷 1 期 
Published Online February 2016 in Hans (http://www.hanspub.org/journal/ag) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 

目    录 
 

The Statistical Data of Water Level Monitoring of the Yue Zhuang Deep Well and Analysis on Coseismic  
Response Characteristics 
(岳庄深井水位监测数据统计与地震同震响应特征分析) 

B. LIU, H. FU, F. WANG, M. S. LI…………………………………………………………………………………………..……………………………………1 

Geological Characteristics of Baishuizhai Copper-Molybdenum Mine in Ganxian, Jiangxi 
(江西省赣县白水寨铜钼矿矿床地质特征) 

J. P. LUO, R. S. LIU…………………………………………………………………………………………………………………..…………………………………9 

Application of SVM-Based Lithology Identification in Building Rock Physical Property Templates of  
Junggar Basin 
(SVM 岩性识别方法在准噶尔盆地物性模板构建中的应用) 

H. Z. YU, S. H. WANG, T. GUO………………………………………………………………………………………………..…………………………………17 

Application Progress and Prospect of 3D Seismic Exploration Technology in the South China Sea 
(三维地震勘探技术在南海的应用进展及展望) 

J. LIU, X. LIU……………………………………………………………………………………………………………………………..………………………………24 

Geochemistry and Geochronology of Mafic Rocks in the Purang Ophiolite, Tibet 
(西藏普兰蛇绿岩体中基性岩脉的地球化学和年代学特征) 

H. K. CHEN, X. P. LI, S. CHEN, L. Q. ZHAO………………………………………………………………………………..………………………………30 

Study on the Relation between the Formation and Evolution of Tanlu Fault Belt and Dabie-Sulu  
Orogenic Belt 
(郯庐断裂带形成演化与大别–苏鲁造山带的关系探讨) 

H. K. LI, L. CHEN, T. B. HAN, K. GENG, C. Y. ZHUO, T. T. LIANG………………………………………………..………………………………44 

http://www.hanspub.org/journal/ag
http://www.hanspub.org

